## SCHOLARS PROGRAM 学者计划

AUDIENCE -				
ACTIVITY - 活动	参加者	WHEN - 时间	NOTES - 笔记	
ACTIVITY - /GAJ	SMA	AALIEIA - HAIFA	NO123 - 410	
Explore the benefits of the Scholars Program - a support program from high school graduation through college graduation which includes academic advising, career mentoring, and financial support, sponsored by our college partner ScholarMatch.	Students & Parents	January & February	https://scholarmatch.org/sc holars-program/	
了解 "学者计划 "的好处 这是一项从高中毕业到大学毕业的支持计划,包括学术 指导、职业指导和经济支持,由我们的大学合作伙伴 ScholarMatch 赞助提供。	学生和家长	1月和2月	https://scholarmatch.org/sc holars-program/	
Attend a multi-lingual presentation on Zoom, presented by the Local 2 Child & Elder Care Plan.	Students & Parents	6:30p, 1/29		
参加由本地2号工会 儿童和耆英护理计划(Local 2 Child & Elder Care Plan)举办的线上 Zoom 会议多语言演讲。	学生和家长	1月29日 下午6点30分		
Scholars Program information session for students presented by ScholarMatch.	Students	1/30/2024 @ 4p.	https://us02web.zoom.us/w ebinar/register/4917012100 415/WN_s3dBaPQCQtqHZK Wf4Fc0yA#/registration	
ScholarMatch 为学生举办的学者计划信息发布会。	学生	1月30日 下午4点00分	https://us02web.zoom.us/w ebinar/register/4917012100 415/WN_s3dBaPQCQtqHZK Wf4Fc0yA#/registration	
Apply to the Scholars Program on the ScholarMatch website.	Students	February & March	https://scholarmatch.org/sc holars-program/	
在 ScholarMatch 网站上申请学者计划。	学生	2月和3月	https://scholarmatch.org/sc holars-program/	
Application Workshop & FAQ	Students	13-Feb		
申请表格研讨会和常见问题解答	学生	2月13日		
Work with college coach to perfect application.	Students	February & March		
与大学教练合作,完善申请材料。	学生	2月和3月		

## SCHOLARS PROGRAM 学者计划

	AUDIENCE -		
ACTIVITY - 活动	参加者	WHEN - 时间	NOTES - 笔记
Deadline to submit application.	Students	5-Mar	
提交申请的截止日期。	学生	3月和5月	
ScholarMatch selects students for interviews.	Students	April	
ScholarMatch 挑选学生参加面试。	学生	4月 	
Students conduct virtual interviews.	Students	April	
学生进行线上面试。	学生	4月 	
ScholarMatch notifies students selected for the Scholars Program. Ten will be selected.	Students	May	
ScholarMatch 通知入选学者计划的学生。将选出十名。	学生	5月	
Deadline for students to accept Scholars Program offer.	Students	31-May	
   学生接受学者计划录取的截止日期。	学生	5月31日	
Letter from Child/Elder Plan outlining parent & student commitments.		June	Students will agree to check- in with Director 2x/yr; Parents agree to pay annual tax on benefit (\$650 in 2023).
儿童和耆英护理计划的信件,概述家长和学生的承诺。		6月	学生同意每年两次向计划 主任报到;家长同意每年 缴纳福利税款(2023年为 \$650)。